
Interpellation    

 

 

 

Till ansvarigt regionråd 
 

Angående följsamhet till avgifter inom primärvårdsprogrammet 

När man som patient söker vård hos en vårdcentral förväntar man sig att de 
avgiftsregler som finns också följs. 

Så verkar inte alltid vara fallet. 

En patient som söker vård för en smutsig sårskada ska också, om så krävs, få 
stelkrampsvaccin ingående i behandlingen och i avgiften för besöket. 

Det är med förvåning vi kan konstatera att det förekommer att en extra 
͟ǀĂĐĐŝŶĂƚŝŽŶƐĂǀŐŝĨƚ͟�ƚĂƐ�Ƶƚ͘ 

Detta strider alltså mot det gällande primärvårdsprogrammet och ger en extra 
intäkt till vårdcentralen som inte skulle tas ut. 

För den enskilde patienten innebär detta att den avgift som tas ut uppgår till 
420 kr, istället för 140 kr. 

 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor 

Känner du till att detta förekommer? 

Om ja, har du tagit initiativ till att primärvårdsprogrammet följs? 

Om nej, har du för avsikt att göra något nu? 

Anser du att det finns behov av att undersöka hur vanligt det är att extra 
avgifter tas ut, som i exemplet ovan? 

 

 

 

Heidi-Maria Wallinder (V) 

 

 


